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Wocfawek. 04 lioca 2016 r.

Pan

Jaroslaw Hupalo
Radny Rady Miasta
Wloclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjq wniesionq podczas obrad )fi| sesji Rady Miasta Woclawek

w sprawie polo2enia dywanik[w asfaltowych na ul. Energetyk6w (od ulicy Wenieckiej do ulicy

Mechanik6w), na ulicy Zdrolowej oraz na ulicy Chemik6w (od ulicy Wienieckiej do Hutniczej), informujg

co nastepuje.

Remont nawiezchni ulicy Energetyk6w zgloszony zostal jako pomysl do Bud2etu

Obywatelskiego na rok 2017. Gdyby po ogloszeniu wynik6w okazalo sig, 2e inwestycja ta nie wygrala,

to zostanie ona ujgta w planie wydatk6w majqtkowych na rok 2017

odnoszqc sig zaS do pzebudowy ulicy Zdrojowej, czqSciowo teren ten .iest wlasnosci4 PKP

s,A, oraz zwiqzku wyznaniowego. wobec tego, remont nawieachni pzedmiotowej drogi wymaga

upzedniego paeprowadzenia regulacji prawno-wlasno6ciowych. Zadanie to zostanie pzekazane do

Miejskiego Zazqdu Uslug Komunalnych i Dr6g.

Ustosunkowujqc siq do remontu ulicy Chemik6w informujq, 2e prowadzone sE rozmowy ze

sp6tdzielniq Mieszkaniowq,,ZAZAMCZE", majqce na celu partycypacjg w kosztach oraz podjqcie prac

zwiqzanych z pzebudowq tej ulicy w 2018 roku, po upaedniej pzebudowie sieci wodno-kanalizacyjnej.

odpowiadajqc za6 na drugE czq6i Pana interpelacji wskazujq, i2 Prezydent Miasta woclawek

w klasyfikowaniu dr6g, kt6rych pzebudowa powinna nastqpif w pierwszej kolejno$ci, kieruje siQ pzede

wszystkim bie2qcymi potzebami i wnioskami mieszkaric6w, Ponadto wskazai nale2y, i2 w wielu

pzypadkach, ze wzglgdu na konieczno66 upzedniego pzeprowadzenia regulacji prawno-

wlasno6ciowych bqd2 podziat6w geodezyjnych, pzebudowa wnioskowanych ulic jest znacznie

utrudniona.

Do wiadomo6ci:

1, Biuro Rady Miasta

2. Wydziat Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003.1 64 201 6

3. a/a r.ctr.


